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Vóžení spoluobčané,

srdečně Vás zdravím už z po|oviny měsíce října. Prázdniny utekly jako voda

a naše děti se už pilně učíve škole. Přejijim, at'se jim v novém škoIním roce

daří a at' mají radost ze svých výsledků a úspěchů,

Y ZŠ a tvŠ došlo k jedné zásadní změně. Ve výběrovém řízení se podařilo
ředitele našízš a Mš
radost z této nelehké

vybrat nového ředitele této příspěvkové organizace. Od ]-, B. nastoupil do funkce

pan Mgr. Radek Mazgaj. Přeji mu hodně úspěchů, pevné nervy, dobrý kolektiv a

a velice zodpovědné práce.

V měsíci červenci a srpnu proběhiy práce na akci ,,Oprava stáva_lících zpevněných ploch a oplocenr

v areálu vš." tyto práce provádě|a firma DUO STAV s.r,o., která vyhrála výběrové řízenÍ. K 31. B. bYlo

celé staveniště předáno obci bezzávad a nedodělků a děti mohly 1.9. nastoupit do VŠ bez obavzroz-
bouraných chodníků a cest. Poděkování patří panu Ing. Jaroslavu Stříbnému, který prováděl technický

dozor investora na této stavbě a někollkrát denně kontroloval stav provedených Pracía uPozorňoval na

nedostatky a chyby. I díky němu jsou práce provedeny velmi dobře, kvalitně a obec jeŠtě uŠetřila peníze.

o prázdninách rovněž došlo k částečné opravě komunikace na ul. DruŽstevnÍ, opravě Části chodníku na

u1.9. května. Podařilo se vyčistit a rozšířit koryto potoka tekoucího podél ul. Kobeřická, aŽ k novému

propustku.

Výměna veřejného osvětleníje dokončena a v současné době se dolad'ují poslední místa, kde chybí

osvětlení, případně se mění nákIon svete] tak, aby co nejlépe osvětlovaly prostor.

Anketa, která proběhla mezi občany a má řešit zavedení kamerového systému v obci dopadla dobře,

takže pokračují práce na získání dotací na tuto akci. Rovněž se čeká na vyjádření Policie ČR k této pro-

blematice. pokud se nepodařízískat dotaci obec nebude kamerový systém z vlastních peněz financovat.

Jsou zpracovány dvě studie na využití správní budovy obecního areálu na ul. DruŽstevnÍ. Obě studie

řeší využití této budovy, a to tak, že v přízemí bude bezbariérové zdravotní středisko a v prvním patře

dvě, respektive tři bytové jednotky (tzv. startovací byty). Po vyhodnocení kladŮ a záporŮ přistoupíme

ke zpracování projektové dokumentace. I v tomto případě budeme hledat dotaČní tituly, ze kterých

bychom mohli čerpat finance.

yáženi spoluobčané, chtěl bych Vás informovat o narůstajícím množství odvezeného komunálního od-

padu. I přes neustálou medializaci jak třídit odpad se stává, že v letních měsících bylo od některých

rodinných domů odvezeno za měsíc i 12 popelnic. Je to pouze o ochotě a odpovědnosti lidí třídit Od-

pad, nebot'v těchto popelnicích se nacházel pIast, sklo a především tráva a biolo9ický odpad. V obci
je dostatek možností a prostoru pro třídění odpadu, a když to zvládá větŠina obyvatel obce, musí to

zvládnout iti nezodpovědní. Součástítohoto Zpravodajeje i leták o tříděníodpadu, prosím přeČtěte si

jej pozorně. Rovněž jsou v tomto Zpravodají informace o termínech svozu velkoobjemového odPadu,

nebezpečného a elektro odpadu, POZOR, dochází ke změně umístěnítěchto kontejnerŮ a Času, ve kte-

rém můžete odpad vozit. Dále bude u těchto kontejnerů obecní pracovník, který bude dbát na to, abY

do těchto kontejnerů bylo ukládáno jen to, k čemu jsou určeny.

Závěrem mi dovolte, abych poděkoval všem, kteří se podílejí na chodu, rozvoji a práci pro obec. Deku;i

za připomínky, podporu a spolupráci. Přeji Vám všem krásný a pokud možno sluneČný podzim. Hodně

klidu, pohody a energie do dalších dnů tohoto roku.

Josef Kremser, starosta obce Hněvošice



Termíny svozu odpadů
velkoobjemové konte-nery budou umístěny od 25. I0.2017 do 30. I0.2OI7
v obecním areálu na ulici Cpavská č. 18 (bliuaIý areáI ZD)

elektronický odpao se bude odevzdávat 26.I0.2OI7 v obecním areálu
na ulici Opavská č i8 cýr,alý areál ZD)

nebezpečný odpac se buce odevzdávat 26, I0.2017 u prodejny Tempa
v době od 15:00 dc --,]0 hodin

pro rok 2018 se připrovují změny v placení poplatků za odpady
V PříPadě schváleni S€ 3uoou popeinrce hradit jednorázově a to tak, že platit převodem je možné od2,7,2018 do 30, 4 2C-8. V Př Pade PJacení v hotovosti bude možné uhradit poplatky v průběhu únoraa března.

Konečná splatnost poplatku bude do 30.4 2O1B.

VPříPaděPoPlatku zapsy je rovněŽmoŽnostúhrady od2.7.201_8převodem,vhotovosti pouzevprůbě_
hu února abřezna.

PYtle na PlastovýodPad budou zaČátkem příštího roku předányjednorázovězástupci poplatníka přiúhra-
dě PoPlatku za odPad. V PříPadě placení převodem, budou ňučeny na č. popisné. Množství na osobu
a rok bude do konce letošního roku upřesněno a zveřejněno.

UNĚVOŠ:CKÝ ODPUST
Ke konci června se uskutečnil tradiční HNĚVOŠICKÝ
ODPUST u příležitosti svátku svatých Petra a Pav-
la. Program byI v letošním roce trochu skromnější,
na sobotu byl připraven karneval. K poslechu a tan-
ci hrála kapela DOLBEND - skupina 20 mladých hu-
debníků, hrajících hlavně na žest'ové nástroje. Re-
pertoár této skupiny_le velmi pestrý - od jazzu, přes
blues po rokenro] a jiné žánry. Zahráli a zazpívali
písničky starší, ale i ty modernější. Nechyběly ani

KNIHA o HlsToRtt A SoUČAS|ýosI/ )BCE uNĚvoŠtcr
Ve středu 28. 6, 2a77 se v Obecním sále uskuteč-
nil křest knihy HruĚvoŠIcr B4g-20I7. Knihy, kte-
rá nejenom obsahuje přehled událostí v dějinách
naší obce, ale především podává svědectví o ži-
votě zdejších Iidí, Hlavními hosty byli autoři pan
PhDr. Vilém PIaček, CSc. a jeho manželka paní

ty nejmodernějšískladby a hity, které o přestávkách
pouštěl pan zvukař. Jídla a pití bylo také dost - např
uzená kýta, klobásky, pivo, alko i nealko. Počasíbylo
nádherné, všichni se dobře bavili, jen škoda, že při-
šlo tak málo lidí. V neděli 25.6.byla sloužena slav-
nostní mše svatá v kostele Krista Dobrého pastýře.
Děkujivšem, kteříse podíleli na přípravě a průběhu
celého karnevalu.

PhDr. Magdaléna Plačková, kteří knihu pokřti-
li. V krátkém kulturním programu vystoupily děti
z tanečního kroužku Berušky, několik písní zazpí-
vala děvčata místní scholy a vystoupil i náš chrá-
mov} sbor.



Po několika' letech usilovné práce autorů knihy
a několika našich občanů, kteří se podíleli na její
přípravě, spatřila kniha světlo světa. Začala vznikat
před více než 5 lety, za působeníbýva|ého starosty
Ing. Vladimíra Daňka. Tehdy se autoři knihy začali
scházet se skupinou našich občanů, kteří se po-
díleli na sběru historického materiálu a fotografií.
Všichni této práci obětovali řadu hodin a za to jim

NOVÁ KAPuČKA V NAŠÍ OBC:

?o 21,letech byla v Hněvošicích postavena nová
sakrální stavba. Jde o stavbu mnohem menších
rozměrů než je náš farní kostel, ale díky i za tuto
stavbu - kapličku, na uIici Za Humny.

Kapličku sv. Urbana nechaIi postavit manželé
JUDr. Václav Stříbný a Mgr. Petra Stříbná. V sobotu
9. 7. 2017 odpoledne se u kapličky sešlo několik
desítek Iidí a otec Mgr. Ján Bujňák tuto kapli po-
světil. Svatý Urban - by| papež žijící ve 3. století
našeho letopočtu, pocházel z římského vznešené-

patří velké díky. Největší poděkování si zaslouží
paníIng. Kateřina Hanzlíková, která knize věnovala
nejvíce času a jsme jí vděčni za jelí definitivní po-
dobu. Poděkování patřívšem Iidem, kteřído knihy
přispěIi svými informacemi, vzpomínkami, postře-
hy a fotografi,emi. Knihu je možno stále zakoupit
v kance|áři OU.

ho rodu, papežem byl zvolen v roce 222 a jeho
pontifikát trval 8 let. Je patronem vinařů a bed-
nářů, vzýván na ochranu vína, vinohradu, proti
mrazu a bouřce. Po skončení obřadu byli všichni
přítomni pozváni na ma|é pohoštění- dobrý koláč
a sklenku vína. Dekujeme manželům Stříbným za
pohostinnost i za to, ze dall tuto kapličku postavit,
A jak řekla jedna paní ,Už nemusíme putovat ke

sv. urbanu až do kobeřrc .

Děkujeme

SETKÁNÍ SCHOL H LUČÍNSKA

Vsobotu 1,6.g.2017 sevnašemfarnímkostelekonaloSETKÁNÍSCHOLHLUČÍNSKA.TutoakcijiŽněkolik
let pořádá Sdružení obcí Hlučínska ve spolupráci s danou farnostía obcÍ. Letos se o or9anizaci této akce

postarala naše obec a naše farnost. Během setkánívystoupilo 11 scho|. Byla to schola z Velkých HoŠtic,

oldřišova,2 scholyz Ludgeřovic, schoIa z Píště, Darkovic, Hati, Hlučína, Kravařa KoutŮ, Chuchelné a naŠe

schola z Hněvošic. Celkem vystoupilo 170 mIadých Iidí. Program byl velmi pestrý a trval necelé 3 hodiny.

Celé setkání svým slovem provázely dvě skvělé moderátorky M9r.Veronika Hartmannová a Tereza Dorno-
vá. Všechny písně byly perfektně připravené, všichni zpívali od srdce a s radostí. Bylto úžasný kulturníidu-
chovní zážitek. Na závěrvšichni společně zazpíva|i závěrečnou píseň. To bylo síla, v naŠem veIkém kostele

slyšet tolik mladých lidízpívat. Po ukončení programu byli všichni učinkující pozváni na ma|é obČerstvení

doobecníhosálu akaždýdostal imalýdáreček,Děkujivšemděvčatůmznašíscholyzareprezentaci naŠÍ

o bce i za to, žejsou ochotny věnovat tolik času n ácviku p ís ní a zpěvu v kostele. Děkuji p ředevŠÍm vedou cí

scholy Mgr. Veronice Hartmannové a Terezce Dornové za dokonalou přípravu tohoto setkánÍ. Děkuji také

panu starostovi za jeho velkou pomoc s organizacítéto akce a velké díky patřítaké všem, kdo jakýmkoliv

způsobem pomáhali s přípravou.

Kalvarovó Gabriela
_ Y-l-
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Přehled Plónovaných ku[turních akcí v naší obci do konce roku 201_7

74,I0,2017 - divadeln představení NOC ruR rRRlŠrelruĚ - Slezské divadlo opava
2L 10.2017 - znvyrÁruÍ trsn pRo oĚn - pořádá KRpŠ - hájenka Hněvošice
27.10.20I] - VINoBRAtvÍ Zorz - obecní sál Hněvošice
21.71.2017 - serraruÍ serulonŮ - obecní sál Hněvošice
3,1,2.2017 - vÍrÁr'iÍ NovÝcH oeČÁNlrŮ HruĚvošlc - zasedací místnost oú Hněvošice
3,72.2017 - ADVENTNÍ oÍLtiv A RozsvÍcEruÍ vÁruočrvíHo sTRoMU - obecní sál Hněvošice

1,0,12.20t7 - ADVENTNÍ VnRHnrVruÍ rOrucrRr - kostel Krista Dobrého pastýře v Hněvošicích
74.72.2017 - PŘeovÁruoČruÍ rorucERT (sólisté ostravských divadel) - obecní sál Hněvošice

MiIí farníci, bratři a sestry, drazí přótelé,

letníČas Prázdnin a dovolených je uz dávno za námi. Bylto pro nás čas a příležitost k oddychu a načerpanínových tělesných a duchovních sil. 11. července jsme si piipomněli svátek patrona Evropy sv. Benediktaz Nurzie, Heslo řehole Benediktinu.le Ora et labora - rrzoail se a pracuj, Modlitba a práce jsou výborné
ProstředkY na udrŽeníduchovní afyzické kondice. K modlitbě růžence Áasvyz,g:vátaké panna Maria, kdytento rok slavíme 100. výroČÍ Fatimského zjevení. Panna Maria třem pasáčkůÁ retta atlezité poselstvípro
celý svět. Právě u této příleŽitosti byIa i naŠe diecéze23.g.2017 zasvěcena Neposkvrněnému srdci Panny
Marie, Jedna z Přímluv, která mě hluboce oslovila a zasáhla byla: ,,Abychom rozvíjeli osobní duchovníživotzaložený na písmu svatém, eucharistji a vztahu lásky k gohu a k bližním.''

Zakrátkou dobu 2 listoPadu, budeme vzpomínat na všechnyvěrné zemřelé. Vzpomeňme na naše drahévěrné zemřelé, kteří nás předešli do nebeské vlasti.

V sobotu 4, IistoPadu ve 14 hodin odpoledne bude v našem kostele Krista Dobrého pastýře sloužena mše
svatá, která bude obětována za vŠechny naše zemřelé, kteří odpočívají na Hněvošických hřbitovech. pak sev PrŮvodu Přesuneme na starý a na nový hřbitov kde se bude konaidušičková pobožnost.

VYuŽijme Čas milostÍ v duŠiČkovém období, kde můžeme od 1. do B. listopadu získat po splnění tříobvYklých Podmínek denně pInomocné odpustky, přivlastněné pouze duším v očistci, navštíví_li někdohřbitov a Pomodlí Se tam třeba jen v duchu za zemřelé. V ostatních dnech lze takto získat odpustky
castecne.

Přeji Vám vŠem duŠiČkový Čas milostÍ, naplněný pokojem. Vyprošuji radost ze setkání s Bohem a našenebeská matka Panna Maria kéž provází naše slova i skltky,

O. Jón Bujňók, administrótor

la



Vóžení občané, milí rodiče,

úvodem bych Vás chtěl co nejsrdečněji pozdravit. S novým vedením školy vždy vyvstanou nejen u rodi-
Čovské veřej nosti otázky, co tato změ na přinese, 1akým způso bem se bu d e škola vyvíjet a ja k se pod a ří
vytyčených cílů dosáhnout? Jsem si vědom, že rodiče svěřujíškole to nejcennější- své děti - a právem
očekávají, že se jim dostane kvalitního vzdělávání. Chtěl bych usilovat o inspirativní prostředí žákům
i pedagogům, aby se škola stala pro ně zajímavým místem setkávání, ob.jevování nového, aby se v ní
cítili dobře a dosahovali tak nejlepších učebních výsledků.

Mojí prioritou bude motivovat žáky ke vzdělávání a snažit se o individuální přístup ke každému, aby
objevovali své jedinečné danosti a smysluplně je rozvíjeli. Chtěl bych podpořit zejména výuku anglické-
ho jazyka a to jak po stránce rozšíření časové dotace, tak po stránce kvalitativní. Rovněž je mým cílem
nabídnout žákům kromě jiného široké možnosti sportovního a uměleckého vyžití.

Společným úsilím, především s podporou Obecního úřadu, vás rodičů a kolektivu učitelů, můžeme do-
sáhnout našeho cíle - kvalitního vzdělávání našich dětí.

Chtěl bych tedy nám všem popřát, at'se naše společné dílo daříl

Mgr, Radek Mozgoj, ředitel školy

Slovnostní zahójení školního roku a činnosti v měsíci září
Dne 4.9. 20L7 na slavnostníprvníden jsme přivítali šest prvňáčků (Marka Černého, Kristiána Pavlenku,
Erika Reitermana, Jakuba Stříbného, Ellen Grancerovou, Veroniku Hanušovou) a dva žáky 3. ročníku (To-
máše Hrkala a Davida Klimeše).

V prvním týdnu proběhlo přivítání po prázdninách, rozdání učebnic,pomůcek, žácibyli poučení o bez-
pečnosti,

Od 12. 9.2Ol7 probíhá plavecký výcvik ( plavecká škola Hastrmánek Kravaře).

V pátek 15.9.2077 se uskutečnil mezinárodní projekt.

Školu navštívili čtyři studenti - zPeru, Číny, Rumunska a Iránu.V anglickém jazyce měli připravené pre-
zentace, se kterými seznámili naše žáky.

Dne ].9. 9.2OL7 se uskutečnila plenární schůze KRPŠ.

Byl vytvořen plán akcí ve spolupráci se
školou, odsouhlasen příspěvek ve výši 200
Kč, bylijsme seznámeni se zprávou o hos-
podaření za školní rok 20L6/20t7.

V rámci výuky byly děti seznámeny s his-
íorií 28.9.

Na měsíc říjen chystáme cvičení v přírodě
všech ročníků, přípravu zahrady a školního
pozemku na zimu, Týden zdraví. Podzimní
prázdniny budou v době od 26.10 20L7 do
27. L0.2017.

Státní svátek si připomeneme 28. L0.2aú.
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Sportovní činnost mladých hasičů od 6/2017 do 9/2017

Benjamínci

Naši nejmladší hasiči se s neúprosnou pílí snaží mě-
řit své síly se staršími soupeři a pochvalou musím
říci, že se jim to daří. )iž neobsazují nepopulární po-

Mladší žáci

Mladší žáci na posIední soutěži pro ročník
2016/2017 ve Velkých Hošticích obsadili 5. místo
a celkově si udrželi 1. místo v Opavské lize mla-
dých hasičů. Celkově nasbíraIi 71 bodů, Tento vý-
sledekje právem posí|á do finálorných bojů o Pohár
starosty OSH,

Pohár starosty OSH je v Hlučíně na škoIním hřiš-
ti Na Rovninách. Družstvo ve sIožení: .]akub Burda,
Samuel Blaško, Magdaléna Burdová, Martina Hert-
lová, Karolína Švanová, Magadaléna Dornová a Ja-
kub Pustelník jdou na start svého požárního útoku
a po chybě časomíry budou svůj pokus opakovat.
To je nikterak nerozhází a s časem 23,438 s. jdou
na první místo. Ted' je Čeká Štafeta 4x60, která je
pro nás postavena naopak, I toto zvláda.lí a s časem
59,200 s, obsazují 5. místo. Celkově třetí.

Toto umístění je opět posílá dá|e a to na Pohár
starosty kraje do Frenštátu pod Radhoštěm dne
2. 9. 2017. Tratě jsou nachystány tak, jak jsou, jde
se na start. Rozbíhá se požární útok, po chybě na
rozdělovači setřikují proudařr v čase 62,47B s. -
starší žóci

Staršížáci také nastupují k bo1ům o body do tabul-
ky ve Velkých Hošticích. Odtud si odvážejí 4. místo
a to znamená, že v tabulce celkově končí sezónu
na místě třetím s celkovým počtem 62 bodů a ioni
postupují na Pohár starosty OSH,

V HIučíně nastupují ve složení: Markéta Kalvarová,
Radek Trávníček, Libor Batko, Natálie Švanová, Anna
Kovalská, Petr Pustelník, Vojtěch Kubela a Adéla
Riplová. Požární útok na nástřikové terče vyhráva-
jí s časem 19,904 s. Čeká je ještě start na 4x60 m
s překážkami, kde je vítězným časem opět ten je-
jich * v hodnotě 46,072 s. Tuto soutěž vyhrávají ,,

o parník ,, a na Pohár starosty kraje do Frenštátu
pod Radhoštěm postupují zprvního místa. Na po-

slední místa, ale na příčky nejvyšší zatím dosáhnout
nedokážou. Proto jim přeji do dalších bojů pevné
nervy a hodně a hodně elánu.

13. místo na útoku. Ještě štafeta dvojic .., s časem
64,97 s. je to druhé místo. Celkově ....... 8. mís-
to. Velmi cenná zkušenost. Tím je pro nás sezóna
20L6/20I7 u konce. Loučíme se Martinou Hertlo-
vou, která přechází ke starším žákům.

Nová sezóna 2017/2018 začíná 9.9.20L7 soutěží
u nás v Hněvošicích. Na požárním útoku nedávají
nikomu šanci a s časem L7,40 s, obsazují ]- místo,
štafeta 4x60 na domácím hřišti nemůže dopadnout
jinak, čas 59,2 s.je opravdu časem prvního místa.
Doma tedy zůstává první místo.

Druhá soutěž je v Malých Hošticích již týden na to,
opět famózní útok - t7 ,22 s. na prvním místě, štafe-
ta 4x60 s časem 63,90 na 4. místě, celkově ]- místo.

Poslední soutěží podzimního kola jsou Štěpánko-
vice, požární útok s časem 1-9,55 vyhrávají, štafetu
dvojic vyhrávají s časem 67,12 s. Celkově si odvážejí
první místo.

Na prvním místě také v tabulce přezimují.

žárním útoku bohužel dochází k velkému prostři-
ku a časem 2I,L76 s. obsazují 5 místo. Mají radost
však z toho, že za sebou nechávají takové borce,
jako jsou vicemistři krajského kola Staré Heřminovy
a mistry České republiky Michálkovice.

Štafeta dvojic je tedy výzvou. Čas 53,]_6 s. je časem
šestého místa a tak si z kraje odvážejídomů celkové
5. místo. Svou sezónu ukončiliopravdu velmi, velmi
dobře. I tady dochází k loučení. Opouštějí nás: Libor
Batko, Anička Kovalská, Markét Kalvarová a Adél Ri-
plová. Ale i dál budou měřit své síly s ostatními -
tentokráte v dresech dorostu.



Po Globus Cupu byla dvouměsíč-
ní odmlka a už taky máme další
soutěže.

Prvníje 29. července 2017 v Brně.

Zde je soutěž i přípravek a po-
prvé se na svůj start postavila
Amálka Národová a svou 60 me-
trovou trať s překážkami zdolala
v čase 48 sekund.

Za mladší žáky se na start posta-
vil Kuba Burda a časem ].6,56 s. si

zlepšuje svůj osobní rekord.

Za starší žákyně jde do bloků
Adél Riplová a s časem ]_3,]-8 s.
jde na třetí místo, zlepšila si svůj
osobní rekord a dosahuje opět
na první rrykonnostní třídu,

Na startu je dalšíželízko a to Pét?
Pustelník. I ten si hrábne do srných

sil a trať zdolává v čase L5,2L s.,

posouvá svůj osobní rekord a do-
sahuje na druhou v}konnostní
třídu.

A aby toho nebylo málo, ke svém
pokusu je připraven Vojta Kubela

- čas 16,33 s, zlepšení osobního
rekordu a třetí výkonnostní třída.

Dalšív pořadíje Bruntálská žába:

Za mladšížákyně je na startu na-
posledy Mart'a Hertlová a dává
čas L7,77 s. a celkově obsazuje 6.

místo.

Mladší žáky reprezentuje Kuba
a Kuba.

Druhá soutěž: Malé Hoštice: požární útok s časem
20,85 s je pátým, štafeta 4x60 s časem 47,6 s. je vi-
těznou. Jde se na bednu - druhé místo.

Třetí podzimní kolo - Štěpántovice: útok - čas

22,06 s a šesté místo, štafeta dvojic s časem 59,28
s a třetí místo - celkově místo šesté.

V tabulce přezimují na místě třetím. Krása.

Lenka Národová

Kuba Pustelník s časem t6,74 s.

obsazuje čtvrté místo a postujem
do finálorných bojů. Kuba Burda
je hned za ním s časem 17,22 s.

a místem pátým.

Finálorný boj potvrzuje připrave-
nost všech závodníků a kuba si

odváží nepopulární bramboro-
vou medaili. I tak je spokojen.

Za starší žákyné naposledy venku
nastupuje Adél Riplová a s časem
L3,49 s. obsazuje 8. místo. Opět
první výkonnostní třída.

Za starší žáky Pét|a a Vojta.

pét'a ve svém novém osobáku
L4,97 s. končí na 8. místě a opět
je z toho druhá yýkonnostnítřída.
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Sezónu 201]/20lB začínají v novém siožení, První
soutěž je domácí, tak doufají, že se zadaří. Po úto-
ku s časem 18,6]- s. a štafetě s časem 50,6 s. _1e to
celkově 4. místo. Hodně velká spokojenost na první
soutěž. Jen tak dále.

Šedesátky
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, :.1ta si odváží čas l],04 s a 19.
l: isto.

začíná nová sezóna a tím i nová
soutěž, tou je Slezský pohár.

první kolo hostí Borová.

Všeje nachystáno ajde se na start.

Dorost

30. července 2017 pokračuje
v Brně soutěž 100 m s překážkami.

Jedinou dorostenkou, která se
staví do bloku je Adél Riplová
a se svým osobním maximem,

Mladší žáci - Kuba a Kuba. Kuba
Pustelník vyhrává v čase ]_6,33

s a Kuba Burda si s časem ].7,54
s. odváží4. místo.

Starší žákyně: Mart'a po paOu
z kladiny při tréninku jde hodně
opatrně a s časem L9,22 s, končí

na 2I. místě.

Staršížáci: Pét'a a Vojta. Pét'a i zde
potvrzuje svou formu a v novém
osobáku 14,I7 s. obsazuje 3.

místo. Vojia zabojovala s časem
]-6,36 s. obsazuje místo osmé.

Myslivecký spolek

zótiší Hněvošice

V sobotu 22. července proběhl
v areálu myslivecké chaty v Hně-
vošicích ,,Myslivecký den". )iž
několikátou sezónu se všechny
spolky v obci snažíme nějak zpes-
třit život v naší obci. A proto, že
nejenom pracíživ je člověk a kdo
chce žít, ten musí milovat a jak
je známo, láska prochází žalud-
kem, zaměřuje se snaha našeho
mysliveckého spolku kulinářským
směrem.

Rok co rok a díky mocné příro-
dě většinou za pěkného poča-
sí, připravujeme různé lahůdky,
abychom mohli potěšit většinu
vašich smys|ů. V jedné krásné
pohádce prohiásiI král, že na-
štěstí máme chutí habaděj a co

které zde ukázala si odváží čas
19,77 s. a celkové 10. místo.

Dorostenci již v novém složení
změří své síly při branném závo-
du 2l. října ve Slavkově.

Do dalších bojů přejivšem hodně
elánu a pevné vůle.

Lenka Nórodovó

A za to vám upřímně děkuje celý
náš myslivecký spolek.

Ještě před ,,Mysliveckým dnem"
proběhly v Hlavnici dva střelecké
závody. Bylo to v sobotu ]-. čer-
vence a náš spolek byl zastoupen
třemi členy. V konkurenci cca tři-
ceti střelců obstáli všichni tři veli-
ce dobře a to v obou pořádaných
disciplínách. Konkrétně ve střelbě
malorážkou ,,na běžící terč", kde
se střílí na vzdálenost padesát
metrů do terče divočáka jedoucí
rychlostí čtyři metry za sekundu,
se umístili takto:

]_. místo - Jan Černín, 2. místo -
Jeroným Levák, 7. místo - Her-
bert stříbný.

V doprovodném závodě ,,malo-
rážkový parcouL" kde se střílí do
terčů na vzdálenosti od patnácti
do padesáti metrů, se pak umístili
takto:

1. místo - Jeroným Levák, 2. mís-
to Jan Černín, 8. místo Herbert
Stříbný. Všem třem upřímně gra-
tulujeme a děkujeme za skvě-
lou reprezentaci našeho spolku

je kyse|é nemusí být slané a sou-
časně co je sladké nemusí být sla-
né, mohI si tedy každý kdo přišel
vybrat to, na co měl zrovna chut'.
A|e jedna věcje nad sluncejasná.
I ten nejIepšíkuchař nezmůže vů-
bec nic, když mu nepřijdou hos-
té. Proto nám dovolte, abychom
touto formou poděkovali všem
spoluobčanům z Hněvošic a z ši-
rokého okolí, jelikož vy jste nám
svou účastí vyjádřili podporu
a zároveň nám tak dali najevo, že
to neděláme špatně. Za přispění
všech zúčastněných a za nemalé
podpory ze strany obce a ostat-
ních spolků, se nám společně
povedlo strávit jeden den v roce
poněkud nevšedněji než obvykle.

I
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a obce Hněvošice. obecnímu
úřadu pak současně děkujeme,
že podpořila naše snažení o re-
prezentaci obce v rámci okresu,
zapůjčením obecní dodávky.

Dále pak se v červen ci začíná ze-
mědělcůrn pomalu zúročovat je-
jich celoroční snažení. Na polích
se postupně sklízí řepka a ostatní
obilniny.

V době této polní činnosti začí-
ná pro myslivce rovněž da|ší vý-
znamné období z mysliveckého
roku, protože v přírodě pomalu
začíná srnčí říje, což má mít za
následek příslib zachování rov-
nováhy v přírodě i pro nadcháze-
jící roky. Můj názor je, že žádný
druh by na tom neměl být tak
špatně, aby mu hrozilo vymizení
z volné přírody. V případě srnčí
zvěře se dá říci, že jsou její stavy
dlouhodobě na přijatelné úrovni.
To s politováním neplatí u volně
žijící drobné zvěře (zajíc, bažant,
koroptev), která se bez přispění
člověka ve volné přírodě jen těž-
ko udržuje.

V měsíci srpnu se pak myslivec-
ká činnost soustředí na kontroly
a opravy krmných zařízení v ho-
nitbě. Pomalu se znovu asanují

bažanti zásypy, krmelce pro srnčí
zvěi krmelečky pro zajíce a sla-
niska na kanrennou sůl, aby byly
připraveny na nadcházející ob-
dobí podzimu a zimy. Protože je
v mysIirlecké rodině všeobecně
známo ze pcslední zrno z pole
přrlde pod zásyp, rozvážíme na
pře|omu srpna a září do bažan-
tích zásypu tzv. pIevy, což .jsou
zbytky obi ných k|asů, jejichž
součástí;sou zlomky zrn. V těch-
to plevách pak bažantí zvěř hra-
be a h edá neco na při|epšenou.
S postupu.llcinl časem se mezi
plevy znovu a znovu přisypává
většinou pšenlce a přidávají se
rovněž kukuřicne kiasy, aby hra-
bavá zvěř nestráda a,

V měsíci září pak v iesích dozrá-
vají další, zvěří ob íbené plodiny.
V pů|ce devátého měsíce se vám
může při procházce dubovým le-
sem zdát, že;ste se staIi obětí ně-

jakého nejapného žertu, a že po
vás z úkrytu neustále někdo hází
žaludy. Přitom jen žaludy dozrály
a padají na zem. Učitelky z ma-
teřských škol pak s oblibou berou
své žáčky pod obrovské stromy
jírovců, aby si společně nasbírali
kaštany na rryrobu zvířátek a růz-
ných figurek.

Pokud i vy patříte mezi ty, co
s oblibou přinášejí tyto typy plo-
din ke krmelcům na přilepšenou
zvěři, prosíme vás, aby jste je zvě-
ři předkládali na zem, v malém
množství a ihned po sběru, kdy
je kaštan ještě měkký. Můžete
jej spolu s žaludy překrýt slabou
vrstvou listí, aby je zvěř měla po-
třebu hledat. Na zemi tak měk-
ký zůstane mnohem déle. Suchý
kaštan se stává pro svou tvrdost
nepoživatelným, protože jej vel-
mi stěží dokáže srnčí rozkousat.
Proto nenívhodné přidávat jej do
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krmelců v celém stavu, kde rychle
vysychá. Nakonec se musí stejně
rozdrtit, aby jej srnčí zvěř vůbec
vzala. občas se nám také stává,
že se ze s|aniska ztratí kamenná
sůl. Je třeba si uvědomit, že takto
zcizená sůl ze zásady nechybí my-
slivcům, aIe hlavně býložravcům,
kterým olizování soli podporuje
trávení a v neposlední řadě ije-
jich celkovou odolnost. Ve vol-

Bajkers MF Hněvošice z.s.

V letním období se konal již čtvrtý ročník
Hněvošických letních kin. Promítala se jak
česká tvorba a to Bezva ženská na krku, ]n-

stalatér z Tuchlovic a Anděl Páně 2 tak i za-
hraniční adaptace animované k|asiky Kráska
a zvíře. Největší úspěch, co do počtu diváků,
u Vás sklidil film Anděl Páně 2, na který se
přiš|o podívat kolem 200 |idí. Celkově letoš-
ní čtyři filmové večery navštívilo odhadem
ce|kem 700 |idí, za což Vám všem návštěv-
níkům Ietních kin děkujeme a budeme se na

Vás těšit příští léto při pátém ročníku.

Momentálne jsme se pustili do příprav, již
tradičního, dobročinného plesu tentokrát
s podtitulem , Disco ples' který se uskuteční
v sobotu 3.2.2018. Doufáme, že i tentokrát
naváže na velmi úspešné předchozí plesy.

Zcl Bajkers MF Hněvošice z.s.

Petr Stříbný

né přírodě se bohužel sůl nevy-
skytuje v dostatečném množství
a proto ji myslivci celoročně zvěři
před kládají v této formě.

Takže i zde jasně platí -
,,Sůl nad zlato!"

S přikrmováním zvěře pomůžete
nejlépe, když se předtím poradí-
te s některým z našich myslivců.

Prosíme, nedávejte do krmelců
čerstvé pečivo včetně chleba.
y,
Cerstvé pečivo zvěři způsobuje
značné trávicíobtíže.

Přejeme vám teplý podzim.

M.V
,,Myslivosti Zdar"
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rcrrŘí r pruršru íuu DATv oslAvttt žtvorNí NSILEIIM,
Jsou ro oačnvÉ:

80. let Edita Petrušková, Rudolf Pavera

85. let Alois Bitomský

90. let Felicita Jašková, Štěpánka Václavíková,

Marie Šimečková

91. let Hedvika Stříbná
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